

《单词百科:steelmakers是什么意思?steelmakers怎么发音?steelmakers的解释和用法》

英语单词steelmakers是什么意思?steelmakers怎么读?steelmakers怎么发音?瑞鸿网为您整理了steelmakers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



steelmakers的意思

1、n.炼钢工(steelmaker的名词复数);

steelmakers的双语例句

1、 Many of China's steelmakers looked for supplies on the open market to fill hungry blast furnaces.

许多中国钢铁制造商在公开市场上寻找供应填急缺铁矿石的炼钢炉.

2、 Like other steelmakers, POSCO has sought to acquire mines to insulate itself from the commodity-price boom.

像其它钢铁厂一样,
浦项制铁也在寻找机会并购铁矿山,以规避大宗商品价格上涨带来的风险.

3、 Chinese steelmakers and miners remain deadlocked about a benchmark deal for 2009-10 .

中国钢铁商和矿工仍在 2009-10年度 基准价格的问题上僵持不下.

4、 The falls will either push down steel prices or widen steelmakers' profit margins.

价格下跌将压低钢铁价格,或提高钢铁生产商的利润率.

5、 Shougang ranked only ninth by output among China's steelmakers in 2006.

2006年,中国钢铁公司按产量排名,首钢仅位列第九.

6、 After a recent spate of consolidation in the industry, many steelmakers are looking at acquisitions.

在近期的钢铁行业整合大潮后,许多钢铁制造商正在考虑收购.

7、 Most of that ore is bound for Chinese steelmakers, Rio's biggest customers.

其中的大部分铁矿石销售给了力拓最大的客户——中国的钢铁制造商.

8、 But in China the big steelmakers are state-owned and even basic data are technically secret.

但在中国,大型钢铁制造商均为国有,所以,哪怕是基础数据,严格意义上说也属于机密.

9、 Steelmakers and ore suppliers have moved to reach interim deals until a final price is set.

钢铁企业和铁矿石供应商已在最终价格达成前一直在达成临时交易.

以上是瑞鸿网为您整理的steelmakers怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.

<https://dict.ruihongw.com/steelmakers>